Call for Applications for Doctoral Students - INED - iPOPs 

Deadline for applications: 20 May 2015
 

The French Institute for Demographic Studies (INED) is organizing a competitive examination to recruit 6 doctoral students for a period of one to three years. 

Doctoral students with external funding (employment / doctoral contract with a body other than INED) - but who wish to be hosted without remuneration at INED and to benefit from its scientific environment - can also apply. 

The electronic form and general information are available on INED’s website:

http://www.ined.fr/en/research/PhD-students/call-applications/
 

Appel à candidatures Doctorants 
Date limite de candidature : 20 mai 2015
 
L’Institut national d’études démographiques (Ined) et le Labex iPOPs recrutent par voie de concours 6 jeunes chercheurs de niveau doctoral pour une période d’un an à trois ans. 
Les doctorants qui ont déjà un financement peuvent aussi demander à être accueillis au sein de l’Ined pour y mener leur thèse dans des conditions matérielles et scientifiques particulièrement favorables. 
Le dossier de candidature électronique et les informations générales sont accessibles en ligne sur le site de l’Ined :
http://www.ined.fr/fr/recherche/accueil-doctoral/appel-candidature/
